
Jaargang 1 - Februari 2005

Goede start
Het nieuwe initiatief van DETO, de nieuwsbrief, heeft
een goede start gemaakt. Vanaf het moment dat de
eerste oproep op de site is geplaatst hebben zich
dagelijks nieuwe belangstellenden ingeschreven. Ook
zijn er een behoorlijk aantal "niet leden" die zich heb-
ben aangemeld. Het eerste nummer kregen zij per e-
mail op l januari 2005 om 0:00 uur toegestuurd.

De gedrukte versie was pas een paar dagen later
klaar om verstuurd te worden. De VUT-ploeg heeft er
voor gezorgd dat deze zo snel mogelijk is verspreid,
waarvoor dank. Zowel de digitale als de gedrukte ver-
sie hebben veel positieve reacties opgeleverd.

Wilt u ook de eerste zijn die de nieuwsbrief ontvangt,
zcndei' dagen te moeten 'wachten CIp eeíï gedrukt
exemplaar? Of hebt u de nieuwsbrief ontvangen van
een kennis en ontvangt u deze toch graag recht-
streeks?

Stuur dan een bericht naar nieuwsbrief@deto.nl
onder vermelding van uw naam, adres en woon-
plaats

Redactie nieuwsbrief -Í

Sfeeractie
Als het weer meezit, dan zal op 12 februari as. de
wedstrud DETO - SVZW ingehaald worden. De eer-
ste keer dat deze wedstrud op het programma stond
zou er ook een sfeeractie worden gehouden. Wij wil-
len, als de wedstrijd nu wel doorgaat, graag de acties
alsnog uitvoeren.

mulans te geven door voor een sterke 
-'twaalfde"

Nummer 2

bezoekersaantallen te verhogen. AIs de actie een
succes is, zal dit zeker een vervolg krijgen bij bijzon-
dere wedstrijden, bijvoorbeeld derby's.

Om deze actie te laten slagen willen wij graag een
beroep doen op alle jeugdspelers van DETO. Heb je
zin en tijd om te komen, dan zou het mooi zijn als je
in clubkleuren komt. Doe ook je best om je ouders
mee te brengen.
Ook zou het mooi ztp om dingen mee te nemen waar-
mee je een beetje kabaal kunt maken (ratels of za
iets). Een aantal sponsors heeft ook al medewerking
toegezegd.
Kortom, kom op 12 februari as. Naar Sportpark "Het
Midden" en neem je vrienden en kennissen mee voor
een gezellig middagje DETO

Befreidspian

Het beleidsplan van DETO, is een driejarenplan voor
de jaren 2000 Um 2003 en is inmiddels al voor de
tweede maal onaangepast verlengd. Hoog tijd dus
voor een nieuw beleidsplan. Doelstelling voor het
nieuwe beleidsplan is het bereiken van een zo hoog
mogelijk niveau met behoud van de eigen identiteit.
Omdat het bestuur van..mening is dat de leden ook bij
het opstellen van het beleidsplan betrokken moeten
worden, ziln er een viertal projectgroepen geformeerd
die de volgende ondenruerpen gaan behandelen:

1. behoud van eigen identiteit:trekker van deze groep
is Erik Mulder

2. ledenwerving: trekker van deze groep is Herman
Hulsegge

3" fondswerving: trekker van deze groep is Corné van
het Laar

4 . orga n isatie(structu u r) :trekker van deze groep

t streven is orn het beleidsplan aan het eind van dit
en gereed te hebben,

Het doel van deze actie is om het eerste elftal een sti: is het dagelUks bestuur

te zorgen. Natuurlijk hoopt v.v. DETO hierdoor ook
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Bestuurslid van diensÍ
Met ingang van 1 februari 2005 is er iedere zaterdag
weer een 'bestuurslid van dienst' aanwezig. Dit feno-
meen is enkele jaren geleden afgeschaft, maar de
praktijk leert dat, in geval van calamiteiten, een ver-
antwoordelijk bestuurslid onmisbaar is. Voor de
bestuursleden wordt een rooster opgesteld.

Techniek best belangriik
ln de Nederlandse voetbalcultuur is er veel aandacht
voor de techniek bij de individu. Ook DETO heeft
gemeend hier de nodige aandacht aan te moeten
besteden. Voor aanvang van dit seizoen is hiervoor
Minggo Tànate aangetrokken om bij de jeugd van
DETO de technische vaardigheden te verbeteren,
Minggo, 'panna'-specialist en sportleraar op Het
Noordik, heeft voor de winterstop in totaal reeds 12
trainingen gegeven.
Deze training is in eerste instantie bedoeld voor de 2e
jaars E-jeugd, de D-jeugd en 1e jaar C-jeugd en wordt
elke vrijdagmiddag om 16.00 uur gegeven in sporthal
de Stamper.
Door dq grootte van de groep (ongeveer 2A per keer)
wordt Minggo hierbij geholpen door Tom Ballast. Met
groot enthousiasme worden diverse trucjes geoefend
en in een-tegen-één situaties in de praktijk uitgepro-
beerd. Een groot succes dus!!
Ook voor volgend seizoen is Minggo inmiddels bereici
gevonden deze technische trainingen te continueren,
Ben je benieuwd geworden? Ga op een vrijdagmid-
dag gerust eens kijken in sporthal de Stamper.

H eracl es-cl i n i c verpl aaÍsÍ
ln de vorige Nieuwsbrief is gecommuniceerd dat het
eerste elftal van Heracles op 15 februari een clinic
aan de DETO jeugd geeft. Omdat de kans op slecht
weer te groot is heeft Heracles besloten om de clinic
te verplaatsen naar de voorjaarsvakantie. De
Heracles-clinic zal plaats vinden op dinsdagmiddag
29 maart. Noteer deze datum alvast in je agenda.

Ledenadministratie
Aan- en afmeldingen alsmede adreswijzigingen kunt
u doorgeven aan Dick Eshuis. Bij voorkeur per e-mail
dickeshuis@home.nl Tel 0546-563715 (na 18.00 uur).
Wanneer de vernieuwde intersite van DETO in de
lucht gaat kunt u het aanmeldformulier ook downloa-
den en via internet terugsturen.
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Verrassingstocht A, B en C-ieugd

Op vrijdag 14 lanuari was het weer zover, de jaarlijk-
se tocht voor de A, B en C jeugd stond weer op het
programma. Dit jaar had de activiteitencommissie een
heuse verrassingstocht op touw gezet. Nadat alle
deelnemende jeugd zich al vroeg op de avond in het
clubgebouw had gemeld werden de groepen inge-
deeld. Daarna werden de groepen één voor éen naar
de bestuurskamer geroepen waar ze van hoofdagent
De Cocq en zijn collega Kledder te horen kregen dat
er een misdadiger voortvluchtig was. Het was aan de
groepen om tijdens de tocht, die traditiegetrouw door
het hertenkamp, langs de vijver en over het oude
kerkhof ging, zoveel mogelijk hints te verzamelen om
bU terugkeer in het clubgebouw uiteindelijk de juiste
dader aan te wijzen. De hints konden worden ver-
diend door tijdens de tocht op zoek te gaan naar de
zogenaamde getuigen, bij elke getuige moest een
spelletje worden gedaan, van je helemaal tureluurs
draaien tot onder zijl door kruipen, niets was te gek.
En hoe beter dat spel werd uitgevoerd, des te meer
hints werden er gegeven. Dit ging de groepen geluk-
kig goed af en zo konden bijna alle misdadigers door
de desbetreffende groep worden ingerekend. Aan het
einde van de avond kon terug worden gekeken op
een geslaagde tocht.

De 5e Open Dag komt eraan!
De Open Dag bij DETO is onderhand een traditie
geworden. Dit jaar wordt op zaterdag 20 augustus
alweer de 5e Open Dag georganiseerd.
Ook dit jaar zullen er weer vele activiteiten op het
DETO terrein georganiseerd worden.
Het belooft wederom een succesvol evenement te
worden met voetbalattracties voor
jong en oud. q'

Het ochtendprogramma is gereserveerd voor de
jeugd. Er worden spelletjes georganiseerd, waardoor
de jongens en meisjes samen met hun vriendjes of
vriendinnetjes op een leuke manier, voor het eerst of
opnieuw kennis maken met de voetbalsport.
Na de middag zal de eerste selectie en hun begelei-
ders worden voorgesteld aan het publiek, daarna
wordt de wedstrijd DETO 1 - HHC 1 gespeeld.
Nadere informatie over de invulling van de Open Dag
volgt binnenkort.
Een ding is zeker, zaterdag 20 augustus wordt weer
een bijzondere DETO-dag waarbu iedereen van harte
welkom is. De toegang is gratis!!!
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Terug op het oude nest
Na drie seizoenen trainer te zijn geweest van
Quick'20 C1 keer ik weer terug bij DETO, ditmaal niet
als trainer/coach van C1 maar als trainer/coach van
het A1 elftal en de beloften tot 23 jaar. Destijds kreeg
ik, met volledige medewerking van DETO, de moge-
lijkheid om aan de slag te gaan als trainer/coach van
Quick'20 C1. Een geweldige uitdaging om bij deze
vereniging, ruim 1600 leden, eh selectieteams die
allemaal op divisie niveau spelen aan de slag te gaan.
lk kan dan ook niet anders zeggen dan dat ik er geen
spijt van heb gehad, zowel op voetbaltechnisch als op
organisatorisch gebied was (is) het erg goed, maar
gezien hun grootte en mogelijkheden gaat een verge-
lijk niet op. Wel heb ik weer volCoende bagage mee-
gekregen, je raakt nooit uitgeleerd, offi op alle gebie-
den er ons (DETO) voordeel mee te doen, zo zie je
maar dat een blik in de keuken van andere verenigin-
gen niet verkeerd hoeft te zijn. Dat ik er veel zin in heb
mag duidelijk zijn, meerdere spelers ken ik uit mijn
vorige periode en ik ben erg benieuwd naar hun vor-
deringen. Uiteraard heb ik, in de afgelopen 3 jaar, de
venrichtingen van de teams gevolgd, hetzij via de
eigen website of anders via de KNVts website, ook
heb ik me enkele keren laten horen in het gastenboek
van A1 van wie ik overigens wel een kampioenschap
verwacht. Daar waar mogelijk, ik heb uiteraard mijn
verplichtingen bij Quick'20 , zal ik in de komende peri-
ode regelmatig aanweztg zijn om een goed beeld te
kunnen krijgen van de diverse spelers die, het vol-
gend seizoen, in aanmerking komen voor de A-jeugd.
Het eerste weeru ien heeft reeds plaatsgevonden,
zaterdag 22 januari, eh ik moet zeggen dat was
super. Al die spelers, wat zijn sornmigen krankzinnig
gegroeid zeg wat eten die eigenlijk, uit de C-jeugd
van toen en alle collega trainers, leiders en beken-
den, geweldig goed. Wat mij betreft was dit het wel, ik
zie uit n aar een hernieuwde samenwerking met ieder-
een, ik groet jullie en tot ziens op het veld, aan de lijn,
in de kantine of waar dan ook.
Klaas Keen

Clubvinder
Door Jonnie Snoeren, werkzaam bij Jager
Assurantiln in Westerhaar, zljn aan DETO 600 club-
vinder kaarten ter beschikking gesteld. Voor elk lid
If n. Op deze kaarten zijn alle clubs in de omgeving
op een heldere manier in kaart gebracht, erg makke-
lijk dus voor iedereen die naar een sportpark rijdt
waarvan hij of zij niet weet waar het ligt. Op 12 febru-
ari as worden de kaaften via de leiders in de vereni-
ging uitgedeeld, ook voor de wedstrijd DETO-S
ziln de kaarten gratis te verkrijgen.

Van de looptrainer
Mijn naam is Quinten Stern en ben 28 jaar oud. lk heb
een HTS opleiding technische bedrijfskunde afgerond
waarna ik een paar jaar fanatiek ben gaan
sporten(atletiek)" ln mi.in sport ben ik vooral actief op
de 400 meter horden, waarop in 20A4 2e van
Nederland ben geworden. Naast het sporten ben ik
ben ik actief als (loop)trainer, lk geef les op cursussen
over looptraining , verzorg clinics en zo nog wat
zaken Dit doe ik bij verschillende sporten zoals voet-
bal, handbal en hockey. De kennis en ervaring komen
voort uit een opleiding Atletiektrainer, diverse litera-
tuur en mijn atletiek ervaring als atleet. lk heb erg veel
ervaring opgedaan door het werken met de beste
coaches van Nederland en enkele buitenlandse coa-
ches. Dit zijn mensen die werken met mensen die op
Olympisch niveau presteren en waarvan enkele
Olympisch- of wereldkampioen ziln De dingen die ik
daar geleerd heb probeer ik in mijn trainingen over te
dragen om andere sporters beter te maken.
BiJ DETO ben ik gevraagd als looptrainer en als her-
steltrainer voor enkele jeugdelftallen.
lk denk dat het goed is dat er aandacht wordt
geschonken aan het lopen. Het is toch za dat je als
voetballer 85-95% van de speeltijd zonder bal loopt.
Daar is dus winst te halen. Met de ervaringen en kdn-
nis die ik heb, zal ik mijn best doen om deze winst te
behalen.
Hoe dit gedaan wordt zal afhangen van de spelers en
zal lopende het seizoen worden aangepast.
Tot volgend seizoen
Quinten Stern

De Pen: John $churner
Allereerst wil ik mijn voorganger Bert Meijers bedan-
ken voor de pen. Je noemde het seizoen 1997 11 998
waarin we samen speelden in DETO 11 . lk vond dit
een fantastisch seizoen, jammer dat we toen geen
kampioen zrjn geworden. Wel hebben we toen in
1998 de Wapencup gewonnen. lk zal mij eenst even
voorstellen aan diegene die mij nog niet kennen. lk
ben John Schumer, 31 jaar en getrouwd met Sandra.
Dit jaar voetbal ik, of loop ik 25 jaar achter een bal
aan, bij DETO. lk ben werkzaam op de administratie
van Van Aalderen Twen-Tyre in Almelo.
lk ben begonnen met voetballen zodra ik er oud
genoeg voor was. Bij DETO natuurlijk want daar
kwam ik vaak omdat mijn vader daar voetbalde. Ook
mijn buurjongens gingen bij DETO voetballen. ln
1979 ben ik in F4 begonnen. ln de F, E en D jeugd

e niet, wat onder leiding van Rien Simons, Henk
rink en trainer Hans Olsman in 1986 wel lukte.
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Dat jaar werd ik voor de eerste keer kampioen met
DETO C3
Onder dezelfde leiding wisten we dit te herhalen m
1988 met 83. Een kampioenselftal dat voor een groot
deel een jaar later DETO A2 werd. DETO A2 werd
door de TVB, als enige A2 elftal, ingedeeld in de regi-
oklasse. Tegen allemaal A1 selecties was elk punt
voor ons een prestatie. Toch zijn we toen nog in de
middenmoot gerindigd.
lk herinner me ook nog Het Kobes-Plastics toernooi.
Op zaterdag voor Pinksteren wisten we het A2 toer-
nooi te winnen. Op 2e pinksterdag heeft DETO P.2,
door afzegging van een andere vereniging, ook mee-
gedaan aan het A1 toernooi waarin we derde werden.
Na de jeugd kwam ik in DETO 5. Een jeugdelftal
omdat het voornamelijk bestond uit spelers die uit de
A jeugd overkwamen, ààngevuld met een aantal
ervaren spelers. Een goed elftal waarvan nu een aan-
tal spelers nog in de selectie speelt Na een aantal
seizoenen werd het elftal opgedeeld en de helft ging
hogerop. De andere helft werd verdeeld over de lage-
re elftallen.
Vanaf dat moment ontstond het idee om samen een
vriendenteam op te richten. Op dit moment voetballen
we nog steeds met elkaar in DETO 10. leder j aar
spelen we de "Wapencup" tegen DOS 5. Beide elftal-
len worden namelijk gesponsord door Het Wapen van
Vriezenveen. Door het klassenverschil zijn wij er
helaas nog maar If n keer in geslaagd deze beker te
winnen. De Wapencup is vorig jaar op 27 november
2404 gespeeld.
De sfeer en gezelligheid bij beide elftallen zorgen, wat
het resultaat ook is, altijd voor een gezellige dag voor
alle spelers, de scheidsrechter en de sponsor.
Met "Deto 6 Goes East" op onze T-shirts gingen we in
2000 voor de eerste keer naar Pension Country Hill in
§echiI naar de familie Nijen-Twilhaar. Met ongeveer
30 mensen hebben we een geweldig pinkstenruee-
kend gehad. Ook de wedstrijd tegen een Tsjechisch
elftal met als eindstand B-7 (uitslag zonder penalty's)
zal ik niet snel vergeten.
Dit seizoen is "het zesde", DETO 10 geworden. Het
seizoen begon voor ons zeer goed met in de tweede
wedstrijd een 4-0 overwinning tegen DOS. Maar
daarna hebben we geen punten meer weten te
bemachtigen Daar moeten we dit seizoen nog wat
aan doen.
De gezelligheid is er echter niet minder om. lVe voet-
ballen iedere week met plezier en de derde helft is
altijd gezellig. lk wil daarom de pen overhandigen aan
een teamgenoot die, als we verloren hebben, altijd
wel een opbeurende opmerking heeft, of het nu
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S,V.Z,W, Wierden

De Sport Vereniging Zwaluwen Wierden (S.V.Z.W.)
heet in de volksmond gewoon de Zwaluwen en is
opgericht op 23 september 1948 en bestaat dus dit
jaar 57 jaar. De vereniging telt bijna 725 leden.
S.V.Z.W. komt met 9 senioren in het veld en 17 junio-
renteams doen mee aan de competitie, tenruijl bij de
allerlongsten de F-jes zo'n 60 jongens en meisjes
zaterdags bezig zijn om de beginselen van het mooie
voetbalspel onder de knie te krijgen. Ook heeft SVZW
een meisjesafdeling welke thans met 3 teams deel-
nemen aan de competitie
Het aantal kleedkamers is een probleem bij de club
maar deze worden in rap tempo opgelost, want
S.V.Z.W. bouwt op dit moment een vleugel erbij aan
waarin onder andere nieuwe kleedkamers, een
scheidsrechters kleedkamer, een nieuw archief, een
secretariaat en een radio/omroep kamer komen ter-
wijl er in de kelder een fitnessruimte wordt ingericht.
S.V.Z.W. probeert een stabiele 1e klasser te worden
waarin de eigen jeugd voldoende kansen zal krijgen
om het 1e elftal te halen, want de talenten Ruud van
den Broeke (16), Jeroen van Kammen (17), Niek de
Graaf (17) en Cmer Omerefendic (17) maken het
komende seizoen deel uit van de 1e setectie
Toch telt het team van trainer/coach Dennis Demmers
het komende seizoen een aantal nieuwe gezichten.
Van Den Ham kwam keeper Arjan Kok, Roy Bouck
komt van FC Twente, Ruben Jonker van Achilles l:12
uit Hengelo, Marc van l-lofwegen van PH Atmelo en
Jack de Gier verruilt het assistent trainerschap voor
een plaats in de ruime selectie van Dennis Demmers,
er is niemand vertrokken bij S.V.Z.W" De plaats van
Jack de Gier wordt ingenomen door John de .Iong, hij
is dus het komende seizoen de assistent van
Demmers.

Bij S.V.Z.W. spelen tnans ook twee Polen, die deel uit
maken van de selectie. Hun namen zijn Michael
Zaporowski en Marcin Kalinski, een aanvaller en een
spel bepalende m iddenvelder.
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ergens op slaat of niet, je moet er in ieder geval
lachen. lk wil de pen overhandigen aan Gert Heiji


